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Jana MAJESKÁ, moderátorka:  

"Školy v niektorých mestách nevedia pridať učiteľom päť percent, ktoré majú podľa zákona nárok. 
Nemajú na to peniaze. Primátori tvrdia, že na vine je vládne nariadenie, ktoré si vydobyli štrajkujúci 
učitelia. Riaditelia škôl uvažujú aj o prepúšťaní."  

Rita FLEISCHMANOVÁ, redaktorka:  

"Obavy o svoje peniaze majú aj učitelia na základnej škole na Tulipánovej v Nitre. Je to jedna z 
troch nitrianskych škôl, ktorá nemá na 5-percentné zvýšenie platov pedagógov napriek tomu, že to 
schválil parlament v zákone o štátnom rozpočte."  

Jozef UHLÁR, riaditeľ ZŠ Tulipánová v Nitre:  

"Máme dve tretiny učiteľov, ktorí majú platový strop a budeme mať veľký problém finančne 
zabezpečiť platy v kalendárnom roku 2013. Jedno z riešení je aj znižovanie úväzkov prípadne 
prepúšťanie učiteľov."  

R. FLEISCHMANOVÁ:  

"Najhoršia situácia je v Košiciach, v bratislavskej Petržalke, ale aj v Nitre. Šéf ZMOS-u pripúšťa, 
že situácia by sa dala vyriešiť."  

Jozef DVONČ, predseda Združenia miest a obcí Slovenska:  

"Bolo by treba dohodnúť s ministerstvom školstva minimálne úpravu smernice 630 alebo 
nariadenie číslo 630, aspoň určité malé percento by malo byť v právomoci zriaďovateľa, aby mohol 
prerozdeliť a týmto problém by sa určite dalo z tých prostriedkov, ktoré sú na mzdy, vyriešiť."  

R. FLEISCHMANOVÁ:  

"Ministerstvo však už nechce meniť to, čo prisľúbilo štrajkujúcim učiteľom, teda, že do škôl pôjde 
100 percent peňazí na platy a nielen 90."  

Michal KALIŇÁK, hovorca Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu:  

"My v tejto chvíli neuvažujeme nad zmenou nariadenia."  

R. FLEISCHMANOVÁ:  

"Ministerstvo školstva chce situáciu riešiť novým zákonom, ktorý zmení financovanie celého 
školstva. Školy si však naň budú musieť počkať takmer rok."  

 


